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1. Správna rada  Univerzity sv. Cyrila a Metoda (SR UCM ) 

           v Trnave  

      

 

 

Správna rada verejnej vysokej školy  bola zriadená v súlade s § 40 Zákona č. 131/2002 Z.z. 

o vysokých školách a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. V rámci 

svojej pôsobnosti podporuje posilňovanie väzieb  Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave 

a spoločnosti, uplatňuje a presadzuje verejný záujem v činnosti univerzity, najmä v súvislosti 

s využívaním jej majetku  a  finančných prostriedkov, ktoré sú univerzite poskytované zo 

štátneho rozpočtu na základe dotačnej zmluvy medzi Ministerstvom školstva  Slovenskej 

republiky a Univerzitou sv. Cyrila a Metoda v Trnave.  

V roku 2008 bol schválený Akademickým senátom Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave  

11. marca 2008 Štatút SR UCM v Trnave, platnosť Štatútu Správnej rady  SR UCM  z  8. 

apríla  2003 skončila  10. júna 2008 schválením  nového štatútu ministrom školstva.   
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2.    Zloženie SR UCM  v Trnave v roku   2008     

 

Členovia:  

Ing. Tibor Mikuš   

predseda  

doc. PhDr. Slavomír Magál, CSc.   

podpredseda 

Mgr. Soňa Krahulcová  

 tajomníčka 

 

JUDr. Eva Bušová 
JUDr. JUDr. Juraj Trokan 
prof. Ing. Peter Plavčan, CSc. – do 2. apríla 2008 
Ing. Vladimír Butko 
Miroslav Náhlik 
Ing. Branislav Mihály 
Ing. Štefan Kačmáry 
doc. Ing. Ľubomír Jahnátek, CSc. 
Ing. Štefan Chudoba 
Mag. Regina Ovesny Straka   
Peter Kiseľ – do 10. decembra 2008 
Igor Lakatoš – od 10. decembra 2008 
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3.   Zasadnutia SR UCM v Trnave  v roku 2008 

   

3.1. Zasadnutie SR UCM v Trnave 30. júna 2008 

 

Zasadnutie viedol  predseda SR UCM Ing. Tibor Mikuš. Prítomní členovia SR UCM 
jednomyseľne súhlasili s predloženým návrhom  programu zasadnutia, na ktorom bolo 
prerokované plnenie uznesení  SR UCM v Trnave  prijatých v roku 2007, Výročná správa 
o činnosti UCM za rok 2007,  prerokovaný a schválený rozpočet UCM na rok 2008  a stav  
prípravy dokumentov ku komplexnej akreditácii.  
. 
Zasadnutia sa  zúčastnili Ing. Viera Polášová, kvestorka univerzity a PhDr. Peter Horváth, 
PhD., prorektor pre rozvoj, kvalitu  a  informačno-komunikačné technológie. 
 

Predseda SR  UCM konštatoval, že materiál o plnení uznesení SR UCM v  r. 2007 dostali 
všetci členovia písomne, spracované prehľadným spôsobom a s uvedením stavu plnenia 
jednotlivých uznesení.  
Výročnú správu o činnosti UCM za rok 2007 predložil rektor univerzity, prof. RNDr. 
Eduard Kostolanský, CSc. Upozornil na 3 najdôležitejšie parametre spracované v správe, 
prvým  je poskytovanie vysokoškolského vzdelávania. V hodnotenom období bolo štúdium 
poskytované prostredníctvom 98 študijných programov v troch  stupňoch štúdia. Oproti 
predchádzajúcemu roku  narástol počet študentov cca o 500, záujem o štúdium na UCM má 
stúpajúcu tendenciu, najvyšší záujem je o štúdium  masmediálnej a marketingovej 
komunikácie, psychológie, politológie,  cudzích jazykov, informatiky.  Klesá záujem 
uchádzačov o štúdium technicko-prírodovedných  disciplín, čo je prezentované aj na 
stretnutiach s predstaviteľmi z priemyslu a praxe. Najlepšie výsledky s riešením výskumných 
úloh a ich aplikáciou v praxi sú dosahované v oblasti priemyselných biotechnológií. Fakulta 
prírodných vied (FPV) pripravuje nový študijný program, ktorý by bol spojením 
biotechnológií a informatických technológií v smere výskumu aj praxe. Dôvodom vysokého  
záujmu o štúdium na Fakulte masmediálnej komunikácie (FMK) je predovšetkým univerzálny 
základ štúdia zameraný na komunikáciou s verejnosťou, tvorbu, výrobu a využitie mediálnych 
produktov, marketing, reklamu, propagáciu, tvorbu marketingových stratégií, ekonomicko-
marketingových procesov apod. Zvýšený záujem  o štúdium cudzích jazykov, psychológie 
a politológie vychádza z požiadaviek praxe a absolventi týchto študijných programov nemajú 
problémy s uplatnením.  
Druhým  dôležitým parametrom je veda a výskum. Oproti predchádzajúcemu obdobiu je 
nárast o cca 30% v počte projektov, univerzita má záujem o zapájanie sa vo väčšej miere do 
medzinárodných projektov. V súčasnom období je do týchto projektov najviac zapojená FPV 
v oblasti biotechnológií, chémie a matematiky; na Filozofickej fakulte (FF) je do 
medzinárodných projektov zapojená katedra filozofie a germanistiky; FMK systematicky 
postupuje pri zabezpečení profesionálnych  pracovníkov z vlastných zdrojov výchovou 
doktorandov, ktorí sa budú aktívne zapájať do vedecko-výskumnej činnosti.   
Tretím  dôležitým parametrom je sledovanie medzinárodnej spolupráce. V tejto oblasti má 
univerzita dostatočné skúsenosti,  v súčasnosti sa táto činnosť nezameriava na zvyšovanie 
počtu uzavretých zmlúv, ale predovšetkým na efektívne využívanie uzavretých v oblasti 
študentských a učiteľských mobilít v rámci programu Erazmus.  
Rektor informoval členov SR UCM, že univerzita je zapojená do projektu podporovaného 
EÚ, v rámci ktorého sa pripravuje  medzinárodný študijný program politológia, na ktorom sa 
bude podieľať Nemecko, Litva, Slovensko, Slovinsko a Lotyšsko a medzinárodných 
projektov. 
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Rektor konštatoval, že v o oblasti sociálneho zabezpečenia študentov, predovšetkým v oblasti 
poskytovania štipendií, narástol  objem poskytnutých finančných prostriedkov za posledné 3 
roky  približne 6–násobne.   
 
Návrh  rozpočtu univerzity na rok 2008, ktorý bol prerokovaný a schválený na Kolégiu 
rektora, rozpočtovej komisii AS UCM  predložili písomne  Ing. Viera Polášová, kvestorka 
univerzity a PhDr. Peter Horváth, PhD., prorektor  pre rozvoj, kvalitu  a  informačno-
komunikačné technológie, ktorý bol predsedom rozpočtovej komisie na UCM.  
Kvestorka informovala, že rozpočet univerzity  bol zostavovaný rovnako ako rozpočet 
kapitoly MŠ SR  vo forme programov, podprogramov a prvkov so zohľadnením výkonových 
parametrov (výkony vo vzdelávaní a vo vede). Rozpočet na kalendárny rok pozostáva 
z výnosov a nákladov a univerzita hospodári na jeho základe; je zostavený ako vyrovnaný, 
časť finančných prostriedkov je alokovaná na krytie budúcich nákladov súvisiacich 
s plánovaným spolufinancovaním  predložených projektov z fondov EÚ. Výnosmi verejnej 
vysokej školy sú dotácie zo štátneho rozpočtu, ktoré sú poskytnuté na základe dotačnej 
zmluvy a ďalších dodatkov vo forme bežných a kapitálových výdavkov, poplatky spojené so 
štúdiom, výnosy z ďalšieho vzdelávania, výnosy z majetku a iné; nákladmi verejnej vysokej 
školy sú všetky  náklady na hlavnú činnosť (poskytovanie vysokoškolského vzdelávania  a 
zabezpečovanie prevádzky  vysokej školy)  a na jej  rozvoj. Najväčší nárast v rozpočte  je 
zaznamenaný v oblasti sociálnej podpory študentov. 

 
Informácia o aktuálnom stave  prípravy dokumentov ku komplexnej akreditácii bola 
predložená písomne.  Rektor informoval, že  na príprave akreditačných spisov jednotlivých 
študijných programov sa pokračuje, žiadosti o akreditáciu sú na vnútornej oponentúre a za ich 
kompletizáciu sú na fakultách zodpovední dekani. Univerzita pripravuje 59 študijných 
programov na reakreditáciu, príp. akreditáciu nových študijných programov.  Všetky  fakulty 
predkladajú žiadosti  o tretí stupeň štúdia, FMK pripravuje žiadosti o akreditáciu 
habilitačného  konania a konania na vymenúvanie profesorov. V súčasnosti sa kompletizujú 
podklady na začlenenie verejnej vysokej školy do jednej z troch kategórií a podklady na 
hodnotenie výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti VŠ.   
Dôležitým prvkom pri kompletizovaní akreditačných materiálov a  príprave na komplexnú 
akreditáciu je implementácia modelu manažérstva kvality CAF (Common Assessment  
Framework ) v rámci projektu  LA7271 – HCTA-C.3.1. MŠ SR ; v rámci tohto projektu bola  
spracovaná  samohodnotiaca správa, ktorá bola oponovaná Slovenskou spoločnosťou pre 
kvalitu.  
Rektor konštatoval, že po skompletizovaní podkladov budú predložené len tie akreditačné 
spisy študijných programov, pre ktoré budú zabezpečení garanti akceptovateľní Akreditačnou 
komisiou. Rektor informoval, že v súčasnom období je na internej oponentúre dlhodobý 
zámer univerzity, kde sú rozpracované hlavné zámery univerzity do roku  2013 a bude SR 
UCM  predložený na schválenie. V súčasnosti fakulty  aj v súvislosti s komplexnou 
akreditáciou a aktuálnym stavom záujmu uchádzačov o štúdium jednotlivých študijných 
programov prehodnocujú ich efektívnosť a v novom akademickom roku budú realizované len 
také študijné programy, kde nedochádza k ekonomickým stratám z dôvodu nízkeho počtu 
študentov. FPV z  dôvodu nízkeho počtu uchádzačov neotvára študijný program aplikovaná 
matematika .   
 
 
Predseda SR UCM: 

• konštatoval, že Výročná správa o činnosti SR UCM je spracovaná z pohľadu 
univerzity  a odporučil, aby v budúcnosti bola detailnejšie  vyhodnotená aj spolupráca 
vo vzťahu k správnym orgánom v kraji, podnikateľským subjektom, otázke 
zamestnanosti, celoživotného vzdelávania a  skvalitneniu komunikácie medzi 
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jednotlivými subjektmi štátnej, miestnej alebo územnej samosprávy pôsobiacej 
v rámci trnavského kraja; dôležitým prvkom je aj zhodnotenie počtu študentov na 
jednotlivých študijných programoch a náklady na ich realizáciu, 

• že seminár o mediálnej výchove končiaci certifikátom, ktorý  zorganizovala FMK pre 
učiteľov stredných  škôl bol  pripravený na vysokej odbornej úrovni   medzi 
účastníkmi sa stretol s pozitívnym ohlasom, 

• že návrh  rozpočtu na nasledujúci kalendárny rok je potrebné pripraviť a prerokovať  
koncom predchádzajúceho kalendárneho roka, v prípade objektívnych príčin  (napr. 
nepredložením metodiky delenia rozpočtu MŠ SR ) prekovať v nasledujúcom 
kalendárnom roku, 

• požiadal o vysvetlenie kapitálových dotácii, ktoré sú  nulové v predloženom návrhu 
a akým spôsobom je zabezpečené, aby sa vyvíjala  materiálno-technická základňa 
univerzity a koncentrovala  sa na umiestnenie v jednej lokalite (budovy, knižnica, 
internáty, športoviská apod.) a definovanie výnosov z prenájmu  nehnuteľného 
majetku a predaja majetku, 

• o informáciu  o plánovaných aktivitách univerzity nadregionálneho a medzinárodného 
charakteru v roku 2009,  

    
Kvestorka  informovala, že univerzita získala ďalšie finančné prostriedky formou 
dodatku č.3 k dotačnej zmluve 25 mil. Sk na dostavbu 1. etapy bývalého detského 
domova,  5 mil. na začatie 2. etapy a bol podaný projekt na získania finančných 
prostriedkov z fondov EÚ vo výške  cca 150 mil. Sk a o súčasnom a plánovanom 
využití plochých striech na budovách, ktoré sú vo vlastníctve  univerzity . Plánované 
výnosy sú odhadované na základe uzatvorených nájomných zmlúv (prenájom 
študentskej jedálne a strechy mobilným operátorom) a predpokladaný zámer odpredať 
pozemok vo výmere 546 m2, ,  ktorý slúži na  prístup a obsluhu  trafostanice 
Slovenských elektrární, a.s.   

• informoval o príprave na založenie elektrotechnického autoklastra a klastra 
cestovného ruchu, 

• podpise memoranda o spolupráci medzi Trnavským samosprávnym krajom (TSK) 
a FMK UCM,  

• poskytovaní informácií v rámci  medzinárodnej spolupráce  predstaviteľmi  TSK 
o vysokých školách v trnavskom kraji a o UCM a takýmto spôsobom pomáhať pri 
rozvoji medzinárodnej spolupráce,  

• vyzdvihol spoluprácu AS UCM so SR UCM,   
• predložil návrh, aby na najbližšom zasadnutí SR UCM bola  prerokovaná príprava 

komplexnej akreditácie, stav vývoja študijných programov s ohľadom na náklady na 
počet študentov, aktuálny stav čerpania  rozpočtu v roku 2008, príprava rozpočtu na 
rok 2009.   

 
Podpredseda SR UCM: 

• informoval, že vedenie FF UCM  urobilo zásadné kroky v reštrukturalizácii 
študijných programov  a bola prehodnotená  ich efektívnosť. V súčasnosti už len 
dobiehajú neperspektívne  študijné programy z minulosti, ktoré po ukončení nebudú 
realizované a informoval, že   FF pokračuje pozitívnym smerom, 

• konštatoval, že forma prijímacieho konania realizovaná firmou EXAM na Fakulte 
masmediálnej komunikácie  zaručuje nulové korupčné prostredie, okamžitý výsledok 
na základe anonymného hodnotenia  uchádzačov  podľa čísiel.   

 
Mag. Regina Ovesny Straka: 

• konštatovala, že zo strany univerzity je potrebné sledovať z dlhodobého hľadiska 
efektívnosť  realizácie študijných programov a požiadala o poskytnutie údajov o stave 
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vývoja základných  položiek rozpočtu, vývoja nákladov  a nárastu počtu študentov od 
roku 2002  na najbližšom zasadnutí SR UCM a stav prípravy na eurokonverziu. 
Kvestorka informovala, že implementáciu na eurokonverzii pripravuje a koordinuje 
MŠ SR na všetkých verejných vysokých školách prostredníctvom nového finančného 
informačného systému SOFIA. Na univerzite pracuje komisia, ktorá túto 
implementáciu postupne zabezpečuje, v súčasnosti je pripravený modul diskrétna   
výplatná páska a postupne sú zavádzané  ďalšie moduly. 

  
Ing. Mihály: 

• požiadal o vysvetlenie predpokladaných výnosov uvedených ako poplatok za 
prekročenie štandardnej dĺžky štúdia a nákladov súvisiacich s prijímacím konaním. 
Kvestorka  informovala, že výška predpokladaných nákladov za prekročenie 
štandardnej dĺžky štúdia je  navrhovaná podľa predchádzajúceho akademického roku 
s 10% navýšením, poplatok vyplýva z novelizácie zákona o VŠ a jeho výšku  nie je 
možné porovnávať a plánovať z dôvodu  krátkeho časového obdobia od účinnosti 
zákona. Náklady súvisiace s prijímacím konaním sú spracované na základe podkladov 
fakúlt, univerzita do vnútornej štruktúry ich rozdelenia nezasahuje.  

Ing. Štefan Chudoba:  
• informoval  o činnosti Automobilového klastra -západné Slovensko a ponúkol 

univerzite spoluprácu  pri tvorbe spoločných projektov, predovšetkým s FMK 
(spolupráca pri tvorbe informačného  portálu a informačného bulletinu)  a  FPV 
(autoplasty) a pripravovanej spolupráci s moravským autoklastrom.  

 
Rektor : 

• informoval o vytvorení a zaregistrovaní Centra excelentnosti  priemyselných 
biotechnológií pri UCM  v  Trnave, ktorého členmi sú LIKO    Bratislava, a.s., 
Chemický ústav SAV, LiAxx Biotech s.r.o.,    

• o vytvorení  Regionálneho technického centra, ktoré schválil Akademický senát UCM 
a zakladajúcimi členmi sú Regionálna rozvojová agentúra, Mestský úrad Trnava, 
STU Materiálovo – technologická fakulta so sídlom v Trnave, EBG-Európske 
vzdelávacie strediská pre povolanie a spoločnosť, Cech zváračských odborníkov; 
členovia SR UCM v Trnave jednomyseľne súhlasili s členstvom univerzity v tomto 
centre.  

 
 

3.2. Zasadnutie SR UCM v Trnave 8. decembra  2008 

Zasadnutie SR  UCM  viedol   jej podpredseda doc. PhDr., Slavomír Magál, CSc. Prítomní 
členovia SR UCM jednomyseľne súhlasili s predloženým návrhom  programu zasadnutia, na 
ktorom bolo skontrolované plnenie uznesení zo zasadnutia, prerokovaný aktuálny stav  
prípravy rozpočtu na rok 2009, príprava komplexnej akreditácie,  stav predkladania projektov 
zo štrukturálnych fondov  a spolupráca so zahraničnými partnermi.   
 
Zasadnutia SR UCM  sa zúčastnili PhDr. Dagmar Valentovičová, CSc., prorektorka pre 
výchovno-vzdelávaciu činnosť a akreditáciu, Ing. Gabriel Kubál, poverený výkonom  funkcie 
kvestora a PhDr. Peter Horváth, PhD., prorektor pre rozvoj, kvalitu  a  informačno-
komunikačné technológie. 
   

Podpredseda SR UCM konštatoval, že materiál o plnení uznesení prijatých na zasadnutí SR 
UCM 30.6.2008 bol vypracovaný písomne a prijaté uznesenia boli splnené.  
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O aktuálnom stave prípravy rozpočtu univerzity na rok 2009 informovali členov SR 
UCM PhDr. Peter Horváth, PhD., prorektor pre rozvoj, kvalitu a informačno-komunikačné 
technológie a Ing. Gabriel Kubál, poverený výkonom  funkcie kvestora. Prorektor informoval, 
že v súvislosti s prípravou rozpočtu MŠ SR kompletizuje výstupy z centrálneho registra 
študentov  a vedecko-výskumnej činnosti, požadované podklady univerzita v termíne 
odovzdala a v súčasnosti očakávame definitívne schválenie rozpočtu ministerstvom  školstva. 
Po podpísaní zmluvy o pridelení dotačných prostriedkov bude rozpočet  predmetom 
rokovania rozpočtovej  komisie,  návrh jeho rozdelenia (podľa výkonových kritérií� pre 
jednotlivé súčasti univerzity bude predložený AS UCM a  SR UCM na schválenie.  
Metodiku delenia rozpočtu a predpokladanú  výšku dotačných prostriedkov dostali písomne 
všetci členovia SR UCM; poverený kvestor konštatoval, že predbežne bolo rozdelenie na roky 
2009 – 2011 podľa odhadovaného vývoja  spracované v Štátnej pokladnici a bude upravované 
v súlade s dotačnou zmluvou.  
Ing. Kačmáry informoval, že  v súvislosti s prípravou a delením rozpočtu je ako predseda 
komisie SR UCM  zodpovedný za jeho prípravu v kontakte s predsedom AS UCM prof. 
Mocákom a zástupcovia SR UCM budú prizvaní na rokovania rozpočtovej komisie.  
   

Rektor informoval, že za úlohy súvisiace s komplexnou akreditáciou je zodpovedná PhDr. 
Dagmar Valentovičová, CSc.,   prorektorka pre výchovno-vzdelávaciu činnosť a akreditáciu, 
ktorá koordinuje celý akreditačný proces univerzity. Prorektorka predložila písomne správu 
o aktuálnom stave komplexnej akreditácie a konštatovala, že v súčasnosti sa jednotlivé súčasti 
univerzity pripravujú na návštevu pracovnej skupiny Akreditačnej komisie (AK�, ktorá bude 
posudzovať spôsobilosť univerzity realizovať jednotlivé študijné programy. Akreditačný spis 
bol podľa požiadavky  AK predložený k 1.10.2008 a je rozdelený do 5 častí : 

• samohodnotiaca analýza činnosti za posledných 6 rokov vo výchovno-
vzdelávacej činnosti, plnení úloh vyplývajúcich z dlhodobého zámeru 
univerzity , vedecko-výskumnej činnosti, v oblasti zahraničných vzťahov, 
v personálnej a ekonomickej oblasti,  

• 72 žiadostí o akreditáciu študijných programov vo všetkých stupňoch 
vysokoškolského štúdia v dennej a externej forme, 

• žiadosť o akreditáciu habilitačného a inauguračného konania, 
• podklady na hodnotenie vedeckej, výskumnej, umeleckej a ďalšej tvorivej 
činnosti,  

• podklady na vyjadrenie AK o začlenení univerzity. 
 
Univerzita znížila počet predložených študijných programov oproti súčasnému stavu o 21 
a konštatovala, že  sa v prevažnej miere znížil počet študijných programov bakalárskeho 
štúdia. Pripravujú sa ďalšie žiadosti predovšetkým pre 2. a 3. stupeň štúdia, študijný program 
Klinická výživa pre 1. stupeň štúdia  a v odbore chémia  žiadosť na získanie práva realizovať 
habilitačné a inauguračné konanie.  
Celý proces je naplánovaný na 12 mesiacov, 10 mesiacov má k dispozícií  AK, 2 mesiace 
minister školstva na  rozhodnutie o odporúčaní pracovnej skupiny AK. 
 
Rektor informoval členov SR UCM:  
• schválení žiadosti (materiál predložený písomne� o nenávratný finančný príspevok v rámci 

1. výzvy 5.1. Podpora infraštruktúry vysokých škôl za účelom zlepšenia podmienok 
vzdelávacieho procesu na UCM v Trnave  vo výške 147 892 308,- Sk a zaregistrovaní 
žiadosti v rámci 2. výzvy,  

• o podpise memoranda o spolupráci medzi univerzitami, ktoré majú v názve Cyrila 
a Metoda vo Velikom Trnove (Bulharsko� a v Skopje (Macedónsko�   a podpísaní zmluvy 
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o spolupráci s národnou univerzitou z Mexika (spolupráca v oblasti biotechnológii,  
etnológii, výučba cudzích jazykov�   

• o pripravovanom vedeckom študentskom časopise študentov  politológie a masmediálnej 
komunikácie  v spolupráci s Portugalskom, Litvou, Nemeckom , Maďarskom a Ukrajinou      

      
Ing. Chudoba : 
• pozitívne hodnotil realizáciu sebahodnotenia na univerzite a orientáciu  na potreby 

regiónu (biotechnológia, fyzioterapia, informačné technológie� 
• informoval o úspešných projektoch Autoklastra a možnosti zapojenia FMK do 

autoklastrových aktivít (internetový portál, internetový časopis, ktorý by informoval 
o aktuálnom dianí v automobilovom priemysle�; návrh možnej spolupráce bude 
prerokovaný na  najbližšom zasadnutí  KR UCM. 

 
Podpredseda SR UCM predložil návrh na schválenie platu rektora s účinnosťou  od 1.1.2009 
a odmeny rektorovi univerzity a tajomníčke SR UCM za rok 2008.   
O aktivitách študentov (univerzitný volejbalový turnaj, študentská internetová stránka) 
informoval zástupca študentskej časti  SR UCM Igor Lakatoš. 
Rektor  odovzdal zlatú medailu univerzity Mag.  Regine Ovesny – Straka, ktorú jej udelilo 
Kolégium rektora UCM za jej aktívnu prácu v SR UCM a podporu univerzite v súvislosti 
s ukončením jej pôsobenia v SR.  
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4.   Uznesenia SR UCM v Trnave  prijaté v roku 2008 

 

 

Všetky prijaté uznesenia SR UCM v Trnave sú zverejnené na web-stránke univerzity 

a svetelnej informačnej tabuli vo vstupných priestoroch hlavnej  budovy na Nám. J. Herdu 2.  

 

Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave  

30. júna 2008:  

 

Uzn. č. 1/1/2008 
SR UCM berie na vedomie informáciu o plnení uznesení prijatých v roku 2007.  
 Uznesenie  č. 1/1/2008 SR UCM schválené jednomyseľne.  
 

 
Uzn. č. 1/2/2008 
SR UCM prerokovala a berie na vedomie Výročnú správu o činnosti Univerzity sv. Cyrila 
a Metoda v Trnave  za rok 2007 predloženú rektorom univerzity.   
Uznesenie  č. 1/2/2008 SR UCM schválené jednomyseľne.  

 
 

Uzn. č.1/3/2008 
SR UCM žiada rektora univerzity predložiť na nasledujúce rokovanie SR UCM informáciu 
o stave  vývoja počtu študentov a pedagógov na jednotlivých študijných programoch, 
informáciu o stave  vývoja nákladov na jedného študenta  a nákladov na pedagógov na 
jednotlivých   študijných   programoch s cieľom  optimalizovať počet  študijných programov 
a optimalizovať vynakladanie prostriedkov na študenta a pedagóga.  
Uznesenie  č. 1/3/2008 SR UCM schválené jednomyseľne.  

 
 
Uzn. č.1/4/2008 
SR UCM schvaľuje  predložený návrh rozpočtu  na  rok 2008 s výnimkou použitia  95% 
nákladov súvisiacich s materiálnym zabezpečením prijímacieho  konania  v bode 2A na str. 
18 (použitie 95% nákladov  je vecou jednotlivých fakúlt a inštitútu).  
Uznesenie  č. 1/4/2008 SR UCM schválené jednomyseľne.  

 
 

Uzn. č.1/5/2008 
SR UCM žiada rektora univerzity o predloženie informácie o aktuálnom stave vývoja 
príjmových a nákladových položiek rozpočtu na rok 2008, informáciu o stave prípravy 
rozpočtu na rok 2009 a  informáciu o použití predpokladaných investičných prostriedkov na 
rok 2009. 
Uznesenie  č. 1/5/2008 SR UCM schválené jednomyseľne.  
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Uzn. č.1/6/2008 
SR UCM berie na vedomie informáciu o stave prípravy akreditačných materiálov a žiada 
rektora  predložiť na najbližšie rokovanie  SR UCM  informáciu o postupe prípravy 
akreditácie s dôrazom na riešenie  problematiky garantov jednotlivých študijných programov.  
Uznesenie  č. 1/6/2008 SR UCM schválené jednomyseľne.  
 
 
 
 
Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave  

8. decembra 2008:  

 
Uzn. č.2/1/2008 
Správna rada  UCM v Trnave ukladá rektorovi univerzity predložiť na najbližšom zasadnutí 
SR UCM prehľad  o stave nákladov na jedného študenta a nákladov na jedného pedagóga na 
UCM v Trnave v porovnaní s inými verejnými vysokými školami v SR. 
Uznesenie  č. 2/1/2008 SR UCM schválené jednomyseľne. 
 
 
Uzn. č.2/2/2008 
Správna rada  UCM v Trnave určuje   plat  rektorovi verejnej vysokej školy s účinnosťou od 
1.1.2009 a ukladá podpredsedovi SR UCM, aby o tejto skutočnosti informoval v súlade  s § 
41 ods. 5 kvestora povereného  výkonom funkcie.  
Uznesenie  č. 2/2/2008 SR UCM schválené jednomyseľne. 
 

 
Uzn. č.2/3/2008 
Správna rada  UCM v Trnave schválila odmenu za rok 2008 rektorovi univerzity a tajomníčke 
SR UCM a ukladá kvestorovi poverenému výkonom funkcie  zabezpečiť jej vyplatenie 
v najbližšom výplatnom termíne.  
Uznesenie  č. 2/3/2008 SR UCM schválené jednomyseľne. 
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    5. Prehľad o účasti jednotlivých členov na zasadnutiach SR UCM 

v Trnave v roku 2008 
 

 Meno a priezvisko Počet 
zasadnutí 

Prítomný(á) 
na zasadnutí 

Ospravedl. 
neúčasť 

Neospravedl. 
neúčasť 

1. JUDr. Eva Bušová 
 

2 2 0 0 

2. JUDr. Jozef Martišík 
 

2 2 0 0 

3. Ing. Tibor Mikuš 
 

2 1 1 0 

4. JUDr. Juraj Trokan 
 

2 1 1 0 

5. prof. Ing.  
Peter Plavčan, CSc. 

2 0 0 0 

6. Ing. Vladimír Butko 
 

2 2 0 0 

7. doc. PhDr.  
Slavomír Magál, CSc. 

2 2 0 0 

8. Miroslav Náhlik 
 

2 1 1 0 

9. Ing. Branislav Mihály 
 

2 1 1 0 

10. Ing. Štefan Kačmáry 
 

2 2 0 0 

11. doc. Ing. 
Ľubomír Jahnátek, CSc. 

2 0 2 0 

12. Ing. Štefan Chudoba 
 

2 2 0 0 

13. Mag.  
Regina Ovesny Straka 

2 2 0 0 

14. Peter Kiseľ 
 

2 2 0 0 
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Spracovali:  

Ing. Tibor Mikuš, predseda Správnej rady UCM 

Mgr. Krahulcová  Soňa, tajomníčka Správnej rady UCM 

 

 


